
Grundejerforeningen Holmehus 
Bestyrelsesmøde 10. januar 2023  

Stenløsevej 17, Kl. 19:30 – 21:00 

Fremmødte: Barbara, Noah, Lars Erik, Rebekka (suppleant) Casper (suppleant) - Afbud: Mette 

Dagsorden   

1. Referat / Noah 
2. Beretning / Barbara 
3. Regnskab, forening + vejfonden / Noah 
4. Vejfonden / Mette, Malthe 
5. Pladsen / Malthe, Barbara 

a. Festudvalg - pladsfest i 2023? 
b. Pladsdag? 

6. Eventuelt 

Ad 1: Referat 
Der har ikke været nogen kommentarer på sidste referat. Da Casper var ny i bestyrelsen, tog vi lige 
en hurtig introrunde.  

Ad2: Beretning 
Der er ikke noget at berette. Ingen nye medlemmer, et enkelt medlem fortsat til salg. 

Ad 3: Regnskaber 
I foreningen har vi betalt pladsmanden ca. 13000 kr. i oktober og forplejningen til 
generalforsamlingen kostede 940 kr. Saldoen er 20875 kr. 

I vejfonden er der ikke sket andet en et gebyr på 75 kroner fra banken. Saldoen er 778728 kr. 

Ad 4: Vejfonden 
Hverken Mette eller Malthe var til mødet, så vi besluttede at vi tager et møde igen i februar og får 
diskuteret det her. 

Ad 5: Pladsen 
Vi skal have afklaret adkomsten og/eller søge kommunens tilladelse til at bruge pladsen til HOFOR-
projektet. Vi diskuterer videre til februar. 

Der blev ikke valgt et festudvalg til generalforsamlingen. Vi prøver at se om der er nogen der melder 
sig hvis vi skriver ud, først på facebook og derefter på email. Hvis ikke, kommer der ikke en fest i år. 
Der er også en risiko for at pladsen er “optaget” af HOFORs maskiner osv. 

Der kommer nye skraldespande, og pladsmanden er ikke sikker på om han kan håndtere affaldet fra 
pladsen ved hjælp af egen dagrenovation. Rebekka kontakter kommunen og hører hvad 
mulighederne er. 

Ad 6: Eventuelt 
Vi holder et møde 21. februar igen. Der tager vi også andre hængepartier fra generalforsamlingen i 
november op. 


